



**CITY OF / VILLE DE
BATHURST**

POLICY

TITLE: SMOKING ON CITY OWNED PROPERTY

Policy No. **2012-01**
AUTHORITY: City Council
EFFECTIVE DATE: March 19, 2012
Amended
Supersedes:
APPROVAL: City Council

PURPOSE:

To minimize the health hazards associated with second hand smoke and to protect the rights of non-smokers, the City will prohibit smoking outdoors in all of its major parks and common gathering areas.

POLICY STATEMENT:

1. It is prohibited to smoke in any of the locations listed herein:
 - a) Coronation Park
 - b) La Promenade Waterfront
 - c) Within 10 meters of the K.C. Irving Regional Centre building
 - d) Bosca Buraglia Park
 - e) Centennial Park
 - f) Daly Point Nature Reserve
 - g) Skateboard Park
 - h) Dog Park
2. The City of Bathurst will post signs at the entrances to each of the locations identified above indicating that smoking is prohibited.
3. If a person is in non-compliance of this policy, they will be asked by a City of Bathurst employee to remove themselves from the location in question.

POLITIQUE

**TITRE: POLITIQUE CONCERNANT L'USAGE DU
TABAC SUR LES TERRAINS APPARTENANT
À LA VILLE**

Politique n° **2012-01**
AUTORISATION: Conseil municipal
DATE D'ENTRÉE EN VIGUEUR : **19 mars 2012**
Modifiée
Remplace :
APPROBATION : Conseil municipal

BUT:

Afin de diminuer les risques pour la santé reliés à la fumée secondaire et pour protéger les droits des non-fumeurs, la Ville interdira l'usage du tabac à l'extérieur dans tous ses parcs d'envergure et zones de rassemblement public.

ÉNONCÉ DE POLITIQUE :

1. Il est interdit de fumer dans tous les lieux énumérés ci-dessous :
 - a) Parc Coronation
 - b) La Promenade Waterfront
 - c) À moins de 10 mètres de l'édifice du Centre régional K.-C.-Irving
 - d) Parc Bosca Buraglia
 - e) Parc Centennial
 - f) La Réserve naturelle de la Pointe Daly
 - g) Parc de planches à roulettes
 - h) Parc pour les chiens
2. La Ville de Bathurst installera des enseignes aux accès de chacun des endroits identifiés ci-dessus indiquant qu'il y est interdit de fumer.
3. Toute personne qui contrevient à cette politique sera invitée par un représentant de la Ville à quitter les lieux.

